

SAL Saudi Logistics Services Co. announces the board of director's decision to distribute cash dividends for the third quarter of the fiscal year 2024

إعلان شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن قرار مجلس الإدارة بتوزيع أرباح نقدية على المساهمين عن الربع الثالث من العام المالي ٢٠٢٤م

Item	Explanation	الإيضاح	البند
Introduction	SAL Saudi Logistics Services Co. announces the decision of the Board of Directors to distribute interim cash dividends to shareholders for the third quarter ending 30 September 2024	تعلن شركة سال السعودية للخدمات اللوجستية عن قرار مجلس الإدارة بتوزيع أرباح مرحلية عن الربع الثالث المنتهي في ٣٠ سبتمبر ٢٠٢٤م	مقدمة
Date of the board's decision	2024-11-03 Corresponding to 1446-06-01	٢٠٢٤-١١-٣ الموافق ١٤٤٦-٠٥-١	تاريخ قرار مجلس الإدارة
The Total amount distributed	116,000,000.00 SAR	١١٦,٠٠٠,٠٠٠,٠٠٠ ريال سعودي	اجمالي المبلغ الموزع
Number of Shares Eligible for Dividends	80 million shares	٨٠ مليون سهم	عدد الأسهم المستحقة للأرباح
Dividend per share	1.45	١,٤٥	حصة السهم من التوزيع
Percentage of Dividend to the Share Par Value (%)	14.5	١٤,٥	نسبة التوزيع إلى قيمة السهم الاسمية (%)
Eligibility date	2024-11-10 Corresponding to 1446-05-08	٢٠٢٤-١١-١٠ الموافق ١٤٤٦-٠٥-٨	تاريخ الأهمية
Distribution Date	Within 15 working days from the eligibility date.	خلال ١٥ يوم عمل من تاريخ الأهمية	تاريخ التوزيع
The name of other official authorities and the details of their non-refusal to the recommendation or decision	NA	لا يوجد	اسم الجهات الرسمية الأخرى وتفاصيل عدم ممانعتها على التوصية أو القرار
Additional Information	The dividends will be distributed through the Securities Depository Center which will transfer the dividends to the investment portfolios through the custody members. To ensure that the dividends are deposited in the investment portfolios without delay, the company would like to remind all shareholders of the need to ensure that their data is updated with the custody members.	سيتم توزيع الأرباح عن طريق شركة مركز إيداع الأوراق المالية التي ستقوم بتحويل الأرباح إلى الحسابات الاستثمارية من خلال أعضاء الحفظ، ولضمان إيداع الأرباح في الحسابات الاستثمارية دون تأخير، تود الشركة تذكير جميع المساهمين الكرام إلى ضرورة التأكد من تحديث بياناتهم لدى أعضاء الحفظ	معلومات إضافية